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Abstract (en)
The invention discloses a reflex-type collimator (1) of a portable firearm, which is inserted into a moulding (2) for the purpose of being mounted on
a firearm housing. The moulding (2) is fastened to the firearm housing (4) in parallel with the core axis (20) of the firearm barrel (21). The special
moulding (22) ensures that the reflex-collimator (1) is arranged at only a short distance above the firearm housing (4). The moulding (2) is designed
as a double-T piece. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit der Erfindung wird ein Reflexvisier (1) einer Handfeuerwaffe offenbart, welches zum Zwecke der Montage an einem Waffengehäuse in ein
Formstück (2) eingesetzt ist. Dabei ist das Formstück (2) auf dem Waffengehäuse (4) parallel zur Seelenachse (20) des Waffenrohres (21) befestigt.
Durch das besondere Formstück (2) erfolgt eine Anordnung des Reflexvisieres (1) in einem nur geringen Abstand oberhalb des Waffengehäuses (4).
Das Formstück (2) ist als Doppel-T-Stück ausgebildet.
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